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ESBORRANY  CONSELL ESCOLAR                                                                                                              
MUNICIPAL 
 
 

ACTA DEL PLE DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DEL DIA 29 D’ABRIL DE 2024 
 

A la ciutat de Sabadell, el dia 29 d’Abril de 2024, a les 6:30 de la tarda, es reuneix, 
amb convocatòria prèvia, el Ple del Consell a l’Escola Teresa Claramunt amb 
l’assistència de les persones següents: 
 
Vice-President 

Sr. Manuel Robles 
 

Vocals presents 
Sr. Daniel Mena   Grup Municipal PSC 
Sra Maribel Moreno   Grup Municipal PSC 
Sr. Rafael González   Grup Municipal En Comú-Podem 
Sra. Raquel Sabater     Mares/pares primària pública 
Sra. Mª Teresa Soler   Grup Municipal Junts 
Sra. Sabrina Malet  Alumnat pública 
Sra. Aurora Murillo    Grup Municipal Crida per Sbd 
Sra. Pilar Montolio    PAS centres concertats 
Sra. Cristina Llistar  Titulars primària pública 
Sra. Bego Molas    Titulars Escoles bressol privades  
Sra. Alba Castelltort  Professorat secundària pública 
Sra. Conxita Lecina  Professorat primària pública 
Sra. Mònica Olivé    PAS centres públics 
Sr. Pere Farrés  Grup Municipal ERC 
Sr. Antonio Nogales   Grup Municipal VOX 
Sra. Lydia Rocamora   Mares/pares centres concertats 
Sra. Ainoha Chávez   Alumnat pública   
Sra. Carmina Pinya    Centre recursos pedagògics    
Sr. Albert Pol     Professorat primària pública 
Sra. Mª Desamparados Moreno  Titular centre concertat 
Sra. Àngela Sánchez    Inspectora 
Sra. Lidia Carner          Professorat sindicat CCOO 
Sr. Ildefonso Cardo    Grup Municipal PSC 
Sr. Agustí Hurtado    Ensenyaments artístics municipals 
Sr. Xavier Terol    Directors/es centres de primària pública 
Sr. Silvestre Tasa    Professorat sindicat USOC 
 
Excusats 
Sra. Dolors Sánchez    Titulars secundària públics 
Sr. Carlos Morato   Grup Municipal PP 
Biel Valle  Alumnat concertada 
 
Altres assistents 
Sra. Anna Salmerón  Cap del Servei d’Educació 
Sra. Carme Pallès   Cap de Planificació i Escolarització 
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Els temes per tractar que figuren a l’ordre del dia són els següents: 
 
 

ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació de l’acta anterior 
 

2. Preinscripció curs 2024-25: primeres dades 
 

3. Beques de llibres de text i material escolar 
 

4. Calendari del curs 2024-25: posada en comú 
 

5. Altres informacions 
 

6. Torn obert de paraula 
 

 

En primer lloc, el Vice-president agraeix l’assistència dels membres del CEM. 

 

1. Aprovació de l’acta anterior 

El vice-president pregunta als assistents si hi ha alguna esmena a incorporar a l’acta. 
Es comenten un parell de coses: que consti una assistència al Ple anterior i una escola 
comenta que la seva oferta formativa constava a 23 i és a 20 (ràtios). 

Dit això, s’aprova l’acta. 

 

2. Preinscripció curs 2024-25: primeres dades 

La Sra. Carme Pallès explica les primeres dades corresponents al procés de 
preinscripció del curs 2024-25. Cal tenir en compte que després de les assignacions 
de segones i terceres opcions pot haver-hi certs moviments. 

 

a) Infantil i primària 

- Zona de Ca n’Oriac: les escoles Gaudí i Torreguitart tenen una petita 
sobredemanda que es compensarà amb les places vacants que han quedat a 
l’Escola Miquel Carreras (la taula de planificació decidirà si cal reduir algun 
grup) 

- Zona de Can Feu: l’Escola Arraona i Cifuentes han tingut sobredemanda. El  
departament valorarà si s’amplia un grup (habitualment balla un grup, es 
treu i s’afegeix segons necessitats). Al centre Jaume Viladoms hi ha dues 
vacants. 

- Zona de Can Llong: en el total de la zona hi han quedat 10 vacants. Es 
preveu que quedi tot cobert  
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- Zona de Can Puigganer: han quedat algunes vacants a l’escola Joan 
Maragall. En general l’oferta s’ajusta a la demanda. 

- Zona de Can Rull: té moltes vacants. S’ha de veure amb el departament 
com es pot gestionar. 

- Zona Centre 1 i Gràcia: a les escoles públiques queden algunes places 
vacants tot i que amb segones i terceres opcions segurament quedaran 
plenes. Les escoles concertades tenen moltes vacants. 

- Zona Centre 2: queden places vacants tant a les escoles públiques com a 
concertades però probablement al llarg del procés s’acabaran omplint. 

- Zona de Concòrdia:  també té vacants lliures a l’escola pública, però és una 
zona que amb la matricula viva es va omplint durant el curs. 

- Zona de Creu Alta: es tracta de la zona on hi ha hagut sobredemanda a 
totes les escoles públiques. Caldrà fer alguns ajustos per cobrir la 
demanda. A les escoles concertades queden algunes places. 

- Zona de la Creu de Barberà: queda compensat per zona, tot i que a unes 
escoles manquen places, amb les lliures de les altres hauria de quedar 
cobert. 

- Zona de La Serra: queden places vacants a totes les escoles públiques. 

- Zona Nord: en general queden places vacants a gairebé totes les escoles, 
quedarà compensada alguna sobredemanda concreta. 

- Zona de Sant Oleguer: tant a les escoles públiques com a la concertada 
queden places vacants. 

 
El Sr. Manuel Robles comenta que es preveu una campanya de preinscripció 
bastant tranquil·la, ja que a totes les zones quedarà molt compensat, excepte en el 
cas de Creu Alta que s’ha d’estudiar què es pot fer per resoldre-ho. 

 

b) Secundària obligatòria 

En el conjunt de la ciutat queden 113 places vacants, tot i que amb una distribució 
desigual. Hi ha centres que tenen molta sobredemanda també hi ha que tenen 
moltes vacants que caldrà analitzar. 

 

c) Escoles bressol públiques 

La preinscripció serà del 8 al 21 de maig. La capacitat total de les escoles bressol 
públiques és de 1.212 alumnes distribuïts en 77 grups. El dia 2 de maig es 
publicarà l’oferta inicial. 

A les escoles bressol també es fa una reserva d’una plaça per aula per a infants 
amb necessitats educatives especial que poden ser de tipus A (relacionades amb 
trastorns del desenvolupament, la motricitat, la visió...) o tipus B (derivades de 
situacions socioeconòmiques o socioculturals). En total hi haurà 25 places 
reservades, 14 de les quals seran de nova incorporació.  
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d) Escoles d’educació especial 

Els centres d’educació especial de la ciutat (un públic CEE Francesc Bellapart i 
dos concertats, Xaloc i Xalest) es regeixen per unes condicions especials a l’hora 
de fer la preinscripció: 

- Tenen una zonificació pròpia per escola 

- Cada escola té una oferta educativa diferents de nivells 

- Tenen com a referent l’EAP a l’hora de preinscriure els infants 

 

3. Beques de llibres de text i material escolar 

El regidor d’Educació, Manuel Robles, comenta que aquest any no es farà la 
convocatòria d’ajudes per al material escolar i els llibres de text. 
Expliquen que abans es demanaven aquestes beques juntament amb les de menjador 
i les famílies al fer la petició podia triar si en sol·licitaven una o totes dues. 

L’Ajuntament va assumir convocar aquestes beques en un moment en que la 
Generalitat no ho feia i ens trobaven en plena crisi econòmica. Poc a poc la Generalitat 
ha anat increment la partida econòmica que dedica als infants més vulnerables a 
través de diversos ajuts i des de l’Ajuntament s’ha considerat que els 520.000€ que 
s’hi havia dedicat els últims cursos es seguiran invertint en Educació per a programes i 
projectes educatius que puguin ser estables. En concret es proposen 3: 

- Dedicar part d’aquests diners als casals d’estiu de les escoles. 

- Destinar part d’aquest pressupost a la prevenció de l’abandonament escolar 
prematur. 

- Reforçar competències (a l’àmbit de migdies i tardes), com la comprensió 
lectora i competències TIC. 

 
Els assistents fan diverses intervencions i es recullen propostes per a valorar 
alternatives. 

 

4. Calendari del curs 2024-25: posada en comú 

La Sra. Anna Salmeron comenta que encara no s’ha publicat l’ordre de calendari però es 
volia portar al plenari per recollir possibles dates, ja que el curs vinent serà difícil de 
concretar ja que hi ha poques dates que siguin clares.  

Es comenten possibles dates pels dies de lliure elecció: el 10 de setembre de 2024 
(dimarts) el 4 de novembre de 2024 (dilluns), 3 de març de 2025 (dilluns), 2 de maig 
(divendres)... 

Un cop es publiqui l’ordre es consultarà a la Junta de directors/es de primària i com cada 
any, la comissió permanent farà una proposta de dates. 
 

5. Altres informacions 
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La Sra. Anna Salmeron comenta algunes activitats que es porten o s’han portat a 
terme darrerament, organitzades pel Servei d’Educació: 
 

- Musicades. Es durà a terme el 25 de maig. Es tracta d’una jornada 
dedicada a la música feta i interpretada per dones. Està organitzada per 
l’Escola de Música i Conservatori Professional de Sabadell. 

- Sant Jordi al barri de Torreromeu 

- Bressònic: és un projecte que vol apropar el món artístic a les escoles 
bressol. En aquest cas es compte amb el suport de LaSala i la participació 
del professorat del Conservatori de Música. 

 

La Sra. Anna Salmeron comenta que queden vacants a la comissió permanent que 

s’hauria de cobrir, per tal que tots els sectors hi siguin representats.  

 

 

6. Torn obert de paraula 

Es comenta que seria interessant que el plenari fos una mica menys informatiu i més 

participatiu, ja que queda sempre poc temps per tractar temes que interessen als 

membres del plenari. 

L’Anna Salmeron recull la proposta i comenta que es tindrà en compte a l’hora de 

plantejar les dinàmiques del CEM.  

 

Atès que no hi ha cap altre tema a tractar, es dona per finalitzada la sessió a les 

20:30h hores del dia 29 d’abril de 2024. 

 

 

Secretària      El Vice-president, 
Isabel Carrillo      Manuel Robles 
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